



## Studierådsmötesprotokoll 2008–12–10

**Närvaro:** Edward Linderoth-Olson    Ordförande  
Christian Lindgren                    Vice Ordförande  
Mattias Jernberg                        Sekreterare, Kursombudsansvarig  
Fredrik Lidberg                         VKO TLTH  
Anders Eriksson  
Linus Svensson  
Azra Balic  
Fredrik Andersson

- §1    OFMÖ                                    Ordförande Edward Linderoth-Olson förklarade mötet öppnat.
- §2    Tid och sätt                                Tid och sätt godkändes.
- §3    Adjungeringar                            Inga adjungeringar då VKO är permanent adjungerad på SRDs möten.
- §4    Godkännande av dagordningen            Dagordningen godkändes.
- §5    Mat    Punkten bordlades då beslut om matlagning kan tas vid terminsstarten till våren.
- §6    Disk    Azra, Edward och Mattias tog på sig att diska.
- §7    Föregående mötesprotokoll                Föregående mötesprotokoll godkändes.
- §8    Val    Mötet **beslöt**
- att** välja Edward Linderoth-Olson till ledamot i UN1
  - att** välja Azra Balic och Dejan Ristic till ordinarie ledamoter i PLC
  - att** välja Christian Lindgren och Linus Svensson som ordinarie ledamoter i PLD, samt Mattias Jernberg och Fredrik Andersson som suppleanter
  - att** välja Mattias Jernberg till ledamot i CS institutionsstyrelse
  - att** välja Christian Lindgren till ledamot i EITs institutionsstyrelse
  - att** välja Johannes Jakobsson till ledamot i husstyrelsen för E-huset
  - att** välja Anders Eriksson till ledamot i HMS-kommittén
  - att** välja Gustav Scheja till skyddsombud



att välja Sanne Bengtsson som JÄMO

Då Edward informerade om att administration ska dras igång för kinainriktningen önskades intresserade ledamöter till den nya programledningen för kinainri. Mötet **beslöt** att välja Edward Linderöth-Olson som ledamot i PL-Kina.

§9 Meddelanden

Det meddelades att Mikael Brattmo blir nästa nollegeneral.

VKO informerade om att nyårsbalen blir av och att det fortfarande går att anmäla sig om man mailar in sin anmälan.

Fredrik Andersson informerade om att man haft StufU-möte och att detta lättast kunde sammanfattas i att man bett universitetet att skärpa sig och jobba mer.

§10 Beslutsuppföljning

PR punkten fanns på kallelsen, och alla beslut från förra protokollet var uppfyllda.

§11 Kursombud

Inget nytt fanns att ta upp sedan föregående möte.

§12 Kursutvärderingar

Kursutvärderingsansvarig tillsammans med Edward lät informera om att man till nästa termin planerade ett ställningskrig mot samtliga kurser. Detta för att få högre svarsfrekvens på utvärderingarna, höja närvaron på utvärderingsmötena samt att öka antalet utvärderingsmöten som faktiskt blir av.

§13 SRD:s framtid

Ordförande redogjorde för sin vision om hur SRD ska fungera nästa termin för att öka effektiviteten. Bl.a. ska operativa möten införas fr.o.m. v4 för att utvärdera och förbättra kurserna.

Fredrik Andersson önskade fler möten för att hinna med alla punkter då det på senare tid blivit väldigt ont om tid.

Edward föreslog att en matansvarig skulle läggas till SRDs poster för att organisera med matlagning och disk för att mötet skulle slippa hålla i detta. Christian föreslog för att öka tiden på mötena skulle punkter som är mindre studierelaterade och mer meta runt SRD (såsom PR) förläggas utanför ordinarie möten vilket skulle ge mer tid och bättre inriktning på mötena.

Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till nästa möte. Detta med motiveringen tidsbrist och att detta passar sig bättre i nästan termin då en ny och fräsch start kan tas.

§14 PR

Mattias sammanfattade det som diskuterats och beslutats under det extrainsatta PR-mötet. Det informerades även om tillvägagångssättet för att lägga ut information på informationsskärmarna kommit upp.

§15 Övrigt

Uppdateringen av informationshemsidorna för data och infocom togs upp, Azra är med i den grupp som ska uppdatera Infocomdelen. PLD har talat om att ta in arvoderade D-are för att sköta



denna uppdatering. Intresserade bör dock gå till Erik Iveroth för anmälan i första hand då han har påbörjat och leder arbetet från D:s sida.

Edward tog upp att Erik Iveroth ansett att det bör undersökas vem som rör sig i iDét, främst under luncherna. Om det, som han misstänker, är många icke D-are kan sektionen få mer bidrag då vi står för skötsel och underhåll.

VKO Fredrik lämnade mötet kl 13.02.

Mötet **beslöt** att som vintertack gå och äta julbord, torsdagen den 18/12 kl 12.00. Fredrik valde att reservera sig mot beslutet.

Christian föreslog att externa representanter bör upprätta ett testamente för vad man diskuterar under möten, hur långt tid de tar och hur ofta man har dem för att underlätta denna typ av information när posterna ska väljas.

§16 Skitsnack

Babbel

§17 OFMA

Ordförande Edward Linderöth-Olson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Mattias Jernberg  
Sekreterare

Edward Linderöth-Olson  
Ordförande